



ENERGY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No. 00126En200350R001

We hereby certify that

Shanghai Pudong Development Bank Co., Ltd.

Business Registration Number: 9131000013221158XC

Registered Address: No.12, Zhongshan Road(E-1), Shanghai, China

by reason of its

Energy Management System

has been awarded this certificate for compliance with the standard

ISO 50001:2018

The Energy Management System Applies in the following area:

Financial Services and Operation Management of SPD Bank and Related Energy Management Activities

(The Covered Location and Scope are Described in the Attachment of the Certificate)

HQ Address: No.12, Zhongshan Road(E-1), Shanghai, China

Certified since: June 26, 2026

Issue Date of This Cycle: June 26, 2026

Valid until: June 25, 2029

Standard: ISO 50001:2018 Energy management systems—Requirements with guidance for use

Statements:

The certified client shall undergo regular surveillance audits. After passing each surveillance audit, CQC will issue an Approval Notification of Surveillance Audit.

This certificate shall only be valid when used in conjunction with such notification.

This certificate information can be verified on the website of National Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn) or CQC website (www.cqc.com.cn).

Area code: 3100



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C001-M

刘江

Signed by: Liu Jiang

MEMBER OF



中国质量认证中心

CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE



Building 5, Section 9, No.188, Nansihuan Xilu, Fengtai District, Beijing 100070 P. R. China

<http://www.cqc.com.cn>



能源管理体系认证证书

证书编号: 00126En200350R001

兹证明

上海浦东发展银行股份有限公司

统一信用代码: 9131000013221158XC

注册地址: 中国上海市中山东一路 12 号

能源管理体系符合标准:

GB/T 23331-2020 / ISO 50001:2018

通过认证范围如下:

浦发银行金融服务及运营管理所涉及的能源管理活动 (覆盖的场所和范围详见证书附件)

总部地址: 中国上海市中山东一路 12 号

首次发证日期: 2026年06月26日

本周期发证日期: 2026年06月26日

有效期至: 2029年06月25日

认证依据: GB/T 23331-2020 / ISO 50001:2018 《能源管理体系 要求及使用指南》

声明:

获证组织应定期接受监督审核, 每次监督审核合格后 CQC 将签发监督审核合格通知书, 本证书必须与该通知书合并使用方可有效。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 或中国质量认证中心官方网站 www.cqc.com.cn 上查询。

地区代码: 3100



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C001-M

刘江

Signed by: Liu Jiang

MEMBER OF



中国质量认证中心

CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

北京市丰台区南四环西路188号九区5号楼 100070

<http://www.cqc.com.cn>

2025年版